



# Finest Wines from Spain - Grand Tasting Host: Spanish Trade Commission (Hong Kong)

Wines from Spain and the Spanish Trade Commission (Hong Kong) will bring the best of the best Spanish wineries in its "Finest Wines from Spain – Grand Tasting" to be held during HKTDC Hong Kong International Wine and Spirits Fair 2012.

Indulge yourself in the "Finest Wines from Spain – Grand Tasting" and celebrate the vast array of outstanding wines from Spain:

- The "Finest Wines from Spain Grand Tasting" features more than 15 top star Spanish wine producers from world-renowned wine producing regions including DOCa Rioja, DOCa Priorat and the hidden gems produced in DO de Pago Finca Elez, Jerez-Xeres-Sherry, Utiel-Requena, Penedes and Ribera del Duero.
- Manuel Manzaneque from Finca Elez will pour its award-winning wines.
   Finca Élez has been awarded as the first exclusive denomination of origin for a single vineyard the highest quality classification level in Spain.
- The star wine producers from La Rioja include **Bodegas Altanza**, **Bodega Eguren Ugarte and Martin Cendoya Winery**.
- Remelluri, which is always named as one of the most important wineries in La Rioja, outshines others not only with its wines with astonishing character but also its legendary winemaker, Telmo Rodriguez. The winery will feature its Remelluri Rioja Reserva.
- One of the most traditional Spanish wineries, Gonzalez Byass, with more than 175 years in the making of wine in Spain will also dazzle wine lovers with their best selection of wines, including their national treasure Sherry.
- Wine connoisseur cannot afford to miss the opportunity to taste wines from

- **Vega-Sicilia** the bodegas is considered the finest on the Iberian Peninsula. Its Unico, the winery's signature wine, is usually released 10 years after vintage though some bottlings may not be released for up to 15 years or even longer.
- One of the most precious and innovative Cava makers of Spain, Raventos i
  Blanc. Internationally and consistently highest ratings and acclaims. Also,
  Agnes de Cervera, a superb Prioriat winery. And also Clos D'Agon from the
  new D.O Catalunya.

The "Finest Wines from Spain – Grand Tasting" will be held from 2:30-4:30pm, 10 November (Sat) at Fine Wine Tasting Area, Hall 3E Concourse, Hong Kong Convention and Exhibition Centre. By ticket admission at HK\$500 per head. Limited seats only. Ticket holder of "Finest Wines from Spain – Grand Tasting" can also visit the Hong Kong International Wine and Spirits Fair on the day.





### 頂級西班牙佳釀試酒會

主辦單位: 西班牙美酒及 西班牙商務公署 (香港)

西班牙美酒 及 西班牙商務公署(香港)將於本年度香港國際美酒展舉辦「頂級西班牙佳釀試酒會」,邀請了西班牙最優質之葡萄酒產區內的酒莊參與。

參加「頂級西班牙佳釀試酒會」的嘉賓可一次過品嚐西班牙各地美酒佳釀

- 由西班牙商務公署 (香港) 將帶來 15 個星級酒莊,包括來自於國際上享負盛名的酒區 DOCa Rioja 及 DOCa Priorat,以至於未必為人所熟悉而同樣優質的 DO de Pago Finca Elez、Jerez-Xeres-Sherry、Utiel-Requena、Penedes 及 Ribera del Duero。
- Finca Élez酒區貴為首個法定認證獨立優質葡萄原產區 亦即西班牙酒的最高級別,其中表表者 Manuel Manzaneque 將會帶來其得獎名酒。
- DOCa Rioja 的星級酒莊包括斐聲國際的 Bodegas Altanza、Bodega Eguren Ugarte 及 Martin Cendoya Winery。
- Remelluri 於 La Rioja 區酒莊中表現一枝獨秀,除了其別具風格的酒風外,更因為其被推舉為西班牙釀酒界先鋒之一的釀酒師 Telmo Rodriguez 的卓越技巧。 Remelluri 會展出 Remelluri Rioja Reserva。
- 於西班牙釀酒超過 175 歷史的 **Gonzalez Byass** 會於試酒會推介他們精選的葡萄酒,包括雪莉酒。
- 惜酒愛酒之士不會錯過品鑑西班牙最佳酒莊 Vega-Sicilia 的各款佳釀,包括 Bodegas Vega Sicilia Unico 2000、Bodegas Vega Sicilia Valbuena 2007 及 Bodegas Vega Sicilia Valbuena Pintia 2006。酒莊代表作 Unico 要陳釀 10 年(某 些年份更要陳釀 15 年),更顯珍貴,不容錯過。
- Raventos i Blanc.西班牙其中一個喜歡創新的釀酒莊會於試酒會推介他們精選及 珍貴的葡萄酒。共包括 Prioriat 的 Agnes de Cervera 酒廠和 D.O Catalunya 的 Clos D'Agon。

「頂級西班牙佳釀試酒會」將於 11 月 10 日(星期六)下午 2 時 30 分至 4 時 30 分於灣仔會議展覽中心 3E 展覽廳大堂頂級佳釀試酒室舉行,門票現以 HK\$500 發售,名額有限。「佳釀試酒會」的嘉賓更可憑票當日參觀香港國際美酒展。

## Key Highlights 重點推介

Producer 酒莊	Wine 酒名	Rating* 評分
Bodegas Vega Sicilia	Bodegas Vega Sicilia Unico 2000	RP98
(Ribera del Duero, Spain)		
Bodegas Vega Sicilia	Bodegas Vega Sicilia Valbuena	RP92
(Ribera del Duero, Spain)	2007	
Bodegas Vega Sicilia	Bodegas Vega Sicilia Valbuena	RP92
(Ribera del Duero, Spain)	Pintia 2006	
Bodegas Altanza	Bodegas Altanza Club Reserva	Wine Advocate 95
(Rioja, Spain)	2005	
Bodega Eguren Ugarte	Anastasio 2006	RP 94
(Rioja, Spain)		
Remelluri	Remelluri Rioja Reserva	RP94
(Rioja, Spain)		
Gonzalez Byass	Blecua 2004	RP 94
(Somontano, Spain)		
Clos D'Agon	Rosso	RP 94
(Catalunya, Spain)		
Dominio de la Vega	Artemayor N/V	RP 93
(Requena, Spain)		
Raventos i Blanc	"De Nit" Brut Rose	RP 93
(Penedes, Spain)		
Torelló	Torrello by Custo – Gran Reserva	RP 92
(Penedes, Spain)		
Martin Cendoya Winery	Martin Cendoya 2007	RP 92
(Rioja, Spain)		
Celler Vall Llach	Idus de Vall Llach	Wine Advocate 92
(Priorat, Spain)		
Bodegas Castaño Dulce	Castaño Dulce 2009	RP 92
(Yecla, Spain)	0 000	DD 00
Telmo Rodriguez	Gago 2006	RP 92
(Toro, Spain)	O T O T	DD 04
Torelló (Danadas Spain)	Cava Gran Torrello – Gran	RP 91
(Penedes, Spain)	Reserva	DD 04
Mas Rodo (Panadas Spain)	Mas Rodo Macabeo 2011	RP 91
(Penedes, Spain)	Chardonnay Especial 2007	Vine du Mondo
Manuel Manzaneque Vineyards & Winery	Chardonnay Especial 2007	Vins du Monde, Paris, 2008 – Silver
(Finca Élez, Spain)		Medal
(1 1100 L102, Opalit)		Decanter World
		Wine Award 2006
Manuel Manzaneque	Escena 2004	Best Spanish Wines
Vineyards & Winery	2505114 2001	for Asia 2011 – Gold
(Finca Élez, Spain)		Trophy

\* Remarks 備註: RP = Robert Parker; WS = Wine Spectator; WA = Wine Advocate





#### About the Host:

The Spanish Trade Commission promotes Spanish exports and Spanish companies' international growth. Vinos de España - or Wines from Spain - is ICEX's branding for a wide range of promotional activities designed to inform trade and consumers abroad about quality Spanish wines.

### 關於主辦單位:

西班牙商務公署隸屬於西班牙工業旅遊貿易部,致力於推動西班牙出口和企業的國際化發展,國外市場推廣活動規劃的制定與執行,對西班牙產品、國際市場動態進行分析及資訊收集和宣傳。Wines from Spain(西班牙美酒)是由西班牙對外貿易發展局(ICEX)創立的品牌,用於針對業界與公眾的全球西班牙葡萄酒推廣活動的宣傳。